



SWISS + MADE

AIR COLLECTION

The American corporation Lockheed Martin is one of the largest companies in the aerospace, military support, security, and technologies industry, with worldwide interests. The company also invests in healthcare systems, renewable energy systems, intelligent energy distribution, amongst others. 'Helping the future arrive', is what they do, solving the great problems of our times by creating the innovative technologies that define eras. Many lives depend on the new energy sources Lockheed Martin develops to support military on the front lines, at sea, in the air, in cyberspace and outer space.

LOCKHEED MARTIN



LOCKHEED MARTIN[®], SR-71 Blackbird[®], F-22 Raptor[®], F-35 Lightning II[®], F-117 Nighthawk[®], F-16 Fighting Falcon[®], P-38 Lightning[®], CONSTELLATION[®] and all associated emblems and logos, and body designs of these aircrafts are either registered trademarks or trademarks of Lockheed Martin Corporation in the USA and/or other jurisdictions, which we use under license by L&M Swiss Watch Ltd.



Der amerikanische Konzern Lockheed Martin gehört zu den größten Unternehmen in der Luft- und Raumfahrt, militärischer Unterstützung und Sicherheits- und Technologiebranche mit weltweiten Interessen. Unter anderem investiert das Unternehmen auch in Gesundheitssysteme, erneuerbare Energiesysteme und intelligente Energieverteilung. „Helfen, die Zukunft ankommen zu lassen“ lautet ihr Motto, die großen Probleme unserer Zeit lösen, indem sie innovative Technologien schaffen, die Epochen definieren. Viele Leben hängen von den neuen Energiequellen ab, die Lockheed Martin entwickelt, um das Militär an vorderster Front auf See, in der Luft, im Cyberspace und im Weltraum zu unterstützen.

The background of the right side of the image is a blurred photograph of an aircraft carrier's deck during sunset or sunrise. Several crew members in orange safety gear are visible, and the silhouette of an aircraft is prominent in the foreground. The Lockheed Martin logo, a white four-pointed star with a registered trademark symbol, is positioned to the right of the company name.

LOCKHEED MARTIN

LOCKHEED MARTIN[®], SR-71 Blackbird[®], F-22 Raptor[®], F-35 Lightning II[®], F-117 Nighthawk[®], F-16 Fighting Falcon[®], P-38 Lightning[®], CONSTELLATION[®] und alle zugehörigen Embleme und Logos sowie Karosseriedesigns der Luftfahrzeuge sind entweder eingetragene Markenzeichen oder Markenzeichen von Lockheed Martin Corporation in den USA und/oder anderen Gerichtsbarkeiten, verwendet unter der Lizenz von L&M Swiss Watch Ltd.



**ALWAYS
VISIBLE**
CONSTANT GLOW
FOR UP TO 25 YEARS



facebook.com/luminox



instagram.com/luminoxworld



youtube.com/@LuminoxWorld

www.luminox.com